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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kereszténydemokrata környezetvédelem a Mátrai 
Erőműnél és a Viresol Kft-nél?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A hvg.hu  hírportálon  megjelent  „Különös,  ismeretlen  eredetű  tömlőből  ömlik  a  víz  a  Mátrai
Erőműnél„ cikk szerint, tűzoltótömlővel vezetik a vizet a markazi szőlőben lévő aknákba a Mátrai
Erőműből  vagy  a  Viresol-ból).  A hvg.hu  helyszínen  találkozott  olyan  lakóval,  aki  szerint  már
pénteken kint volt a cső a földeken. A matéria ráadásul olyan tömlővel lett vezetve, amely hibás
volt, így az anyagból a földekre és a patakba is jutott. A bejelentések után a Katasztrófavédelem is
bevizsgálta a vizet.

A  Greenpeace  a  Mátrai  Erőműből  eredeztethető  környezetszennyezésről  szóló  bejelentésekre
reagálva mintát vett az erőmű környéki vizekből, majd azt akkreditált laboratóriumban vizsgáltatták
be.  Az eredmények szerint a víz szervesanyag-tartalma többszörösen meghaladta a határértéket,
illetve sok volt benne a szulfát és a molibdén.

Kérdezem Önt:

1. A katasztrófavédelem mintái mutattak ki veszélyes anyagot? 

2.  Vett  a  katasztrófavédelem mintát  a  Mátrai  Erőműből  és  a  Viresol  körüli  vizekből?  Ha igen,
ezeknek mi lett az eredménye? 

Budapest, 2019. december 5.
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